
 
 

 

Bestyrelsesmøde:   mandag den 30. oktober 

Tilstede: Carsten Nygaard, Henning Nielsen, Klaus Nielsen, Søren Kildegård og Kjeld Hansen. 

Referent: Kjeld Hansen 

 

 

Emne Tekst Ansvarlig 

Opstart 3 nye og 2 garvede bestyrelsesmedlemmer startede med lidt at spise, 
hvorefter vi hver især fortalte lidt om os selv og vores begejstring for 
cykelmotion. 
Kjeld fortalte om de områder, der bør sattes på.  

1. Vores kerneydelse – klubture – vi skal have flere til at deltage.  
2. Klubaktiviteter/sociale liv – nogle aktiviteter har været 

hensygnende eller væk. Hvad skal vi satse på af aktiviteter? 
3. Nye medlemmer - hvordan gør vi os mere attraktive -hvordan 

holder vi bedre på nye medlemmer. 
4. Flere medlemmer der trækker gennemsnitsalderen ned, og vi 

skulle gerne forøge antallet af kvinder i klubben. 
5. Åben kommunikation både internt og eksternt. 

 
På baggrund af oplæg fra Henning gennemgik og diskuterede vi 
bestyrelsens forpligtigelser i forhold til de nye vedtægter, så vi i 
bestyrelsen kunne få en fælles forståelse for vores virke.  
Der var en god positiv debat, og vi vil på de næste møder sætte mål, 
rammer og midler. Her vil vi bl.a. tage udgangspunkt i alle ønsker fra 
vores medlemsmøde begyndelsen af året. 
 
Der kommer mere fra denne kant. 
 

 

Nyheder/aktiviteter Generalforsamlingen er blevet afholdt og der blev valgt 11 nye 
medlemmer til poster i bestyrelse og udvalg. Der skete en række 
ændringer, som fremgår af referatet fra generalforsamlingen. Nye 
vedtægter blev vedtaget 
 
DCU har indbudt til et møde for alle foreninger. DCU Landevej Motions 
og dagsorden er: 

1. Hvordan gør DCU sig mere attraktive overfor motionsklubberne. 
Hvad kan distrikt og DCU konkret gøre.  

 
 
 
 
 
Carsten 
deltager 
 
 
 
 
 

 Der sker åbenbart en del omkring fælles ’klubcenter’ for cykelsporten 
fra Roskilde Kommunes side. Vi er inviteret til et fælles møde mellem 
interesserede cykelklubber i Roskilde, for at få indflydelse på 
kommunens planer.   

Carsten 
koordinerer 
deltagelse 
 

 På generalforsamlingen blev der spurgt ind til cykeltøj for kvinder. 
Carsten fortalte, at vi havde Q cykelbukser på lager. Trøjer og veste i Q 
design får vi tilbud på. 

Carsten 
 

 Vi vil tilstræbe at der er en fra bestyrelsen, der siger GODMORGEN på 
torvet om søndagen. Der bliver lavet en turnusplan. 

Kjeld/alle 



 
 

Kommende 
aktiviteter og nogle 
ideer 

Her kun en oplistning. Der vil løbende blive informeret mere og 
aktiviteterne. 
 
Bøftur den 26. november – Ingolf er tovholder/Carsten 
 
Træning i Ballerup Super Arenaen. Kjeld er tovholder 
 
Julehygge 10. december – tovholder Conni og Martin /Søren 
 
Nytårskur/tur – på ideplan  
 
Klubfest søges afholdt i starten af det nye år/februar- tovholder Kirsten 
Koefoed /Klaus 
 
Klub og tema aftner i januar/februar, og her kommer en liste med ideer 
uden der er noget konkret. Alle ører og øjne er åbne for forslag. 

1.   Optimering af træning 
2. Info om sommertur 
3. Teknik når man cykler i bjerge 
4. Ultra cykling 
5. Ernæring 
6. Ferier med cyklen – inspiration fra medlemmer 
7. Tema aftner om vores cykler. Hvorfor og erfaringer. Der er de 

seneste år kommet nyt udstyr til vores cykler. Som eksempler er 
Skivebremser, Tubeless, Elektroniske gear mv.  

 

  

Økonomi Carsten vil til alle vores møder lave en status. Siden 1. september er et 
nyt økonomisystem taget i brug. Det er integreret med den nye 
hjemmeside/medlemssystem. Carsten fortalte at overgangen til det nye 
er gået godt. 

Carsten 

Eventuelt Navne ændring/justeringer hos bl.a. banker, DCU, DGI mv.  i forbindelse 
med bestyrelsesændringer, har Carsten sat i værk.  
  

Carsten 

Næste møde  12/12 2023 kl. 18.30 hos Kjeld 
Hvor punkter vi ikke nåede er på agendaen: 
Årshjulet, og fordeling af ansvarsområder og opgaver i bestyrelsen. 

 

 


